

ANDELSBOLIGFORENINGEN Thor

 Mødedato: 5. feb. 2019, kl. 17.30 – 20.30

 Emne: Bestyrelsesmøde A/B Thor

Deltagere:	Fraværende:
Grith Henriksen	
Birgitte Buchhave Pedersen	x
Johanne Dreyer Klareskov	x
Gitte Elisabeth Johansen	
Sune Cedergreen Lindholdt	
Nanna Kuld	x
Nanna Carøe Fink	
Jesper Rauff Schulte 1. supp.	
Søren Marker 2. supp.	

 Dagsorden for bestyrelsesmøde den 5. feb. 2019

1. Valg af ordstyrer og referent

Sune er ordstyrer, Nanna F er referent

2. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidst til arkiv samt til hjemmeside

Punkt 4 og 5 flyttes op efter punkt 2.

3. Nyt fra udvalg og orientering om projekter

- Nuværende projekter
 - Cykelkælder (Gitte)
Projektet er næsten færdigt. Der var bare et lille problem med stativerne. SFG opsætter skilte til vejledning om placering af cykler og barnevogne.
 - Automatisk port (Grith)
Der reklameres over produktet
 - Brandmelder – beredskabsplan
Brandcentraler er blevet flyttet, således at alle beboere nu har adgang. 15. februar er deadline for opsætning af guidelines.
 - Projekt/samarbejde med HOFOR – tilbagemeldinger? (Grith)
LUKKET
 - Vandmålere – brunata (Grith)

- Kommende projekter
 - Facadesagen (Nanna F)
Orienteringsmøde afholdt
 - Storskrald (Gitte og Jesper)
 - Beboelsesrum (Grith)
Der undersøges fortsat muligheder for genoprettelsen af beboerrum.

- Udvalg
 - **Nyt fra Formandsudvalg** (Grith, Johanne, Birgitte)
 - Status fra SFG
 - LUKKET
 - **Nyt fra Salgsudvalg** (Nanna K, Johanne, Sune (assistance til venteliste))
Salgsudvalget har møde i næste uge.
 - **Nyt fra Gårdudvalg** (Johanne)
 - Indhentning af tilbud om beskæring
Der er kommet et tilbud fra Stenbroen, tilbuddet rækker alt for bredt og det indhentede tilbud bør kun indeholde tilbud om årlig beskæring af træer og buske. Evt. Pasning af roseespalier. Forventningsafstemning med gårdudvalg (Johanne)
 - **Nyt fra Altanudvalg** (Nanna F)
 - **Nyt fra Beboerrumsudvalg** (Grith)
 - **Nyt fra Vedligeholdelsesudvalg** (Gitte, Søren, Jesper, Nanna F)
Jesper melder sig som tovholder og indkalder til et møde
 - **Nyt fra Kommunikationsudvalg** (Sune, Birgitte, Johanne)

4. Løbende drøftelses- og beslutningspunkter

- LUKKET
- LUKKET
- LUKKET
- LUKKET
- LUKKET

5. Kontortiden

- Nyt fra kontortid
- Bemanding af næste kontortid
Jesper og Grith

6. Beboerinfo

- Nyhedsbrev

7. Evt.

Der foreslås oprettelse af hvidbog. Det foreslås at der oprettes hvidbog til organisering af mailbox.